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Protokollsanteckning

Ärende 16: Utvecklingsplan för Flemmingsberg, beslut om godkännande

Miljöpartiet lämnade in ett omfattande yttrande under samrådet och uppskattar att delar av
våra åsikter har omhändertagits.

Vi är dock besvikna att våra synpunkter om miljökonsekvensbeskrivningen inte tagits om
hand. Hela bakgrunden till att en utvecklingsplan görs är att i ett så omfattande
utbyggnadsprojekt går det inte att lösa olika frågor i varje detaljplan separat, en
övergripande planering krävs. Det gäller självklart även miljöaspekterna där det är viktigt att
se till att helheten fungerar så att de första etapperna som byggs inte senare visar sig ha låst
fast och omöjliggör de lösningar som krävs för att klara miljökraven. Det här skulle i värsta
fall kunna helt stoppa senare delar av utbyggnaden eller i vart fall lägga kraftiga
begränsningar och orsaka fördyringar.

Vi noterar även att i samrådsredogörelsen pekas Tvärförbindelse Södertörn ut som en
förutsättning för projektet. Det ställer vi oss absolut inte bakom, utan ser tvärtom att
Flemingsberg har alla möjligheter att bli en modern regional stadskärna som bygger på god
tillgång till kollektivtrafik och inte 1900-talets bilinfrastruktur. Flemingsbergs utveckling sker
trots, inte tack vare, planerna på Tvärförbindelse Södertörn
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